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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1230 

 

 

       P R O T O K Ó Ł   Nr  II.2018 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

                    dnia  20 grudnia 2018 roku 

  

 

Przed przystąpieniem do obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

Chórowi ze Szkoły Podstawowej z Objazdy za piękny śpiew kolęd. Następnie  

Pani Wójt wraz z Przewodniczącym Rady Gminy złożyli gratulacje                                         

i podziękowania na ręce Pana Dyrektora szkoły i Pani prowadzącej chór 

wręczając drobne upominki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Dyrektorowi                                             

i wychowankom Domu Pomocy Społecznej w Machowinku  za piękne ozdoby, 

którymi została przystrojona choinka. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- dziękuję Pani Dyrektor Centrum Kultury Gminy Ustka za program i organizację 

wspaniałej Wigilii.  

 

 

 

           Obrady II Sesji Rady Gminy Ustka w VIII kadencji (2018 -2023) 

otworzył o godz. 1000  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z pracownikami Urzędu,                     

i wszystkich zaproszonych gości, a w szczególności Panią Elżbietę Lisiak, 

której serdecznie gratuluję wyboru na funkcję Przewodniczącej Rady 
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Seniorów. Witam przedstawicieli Rady Seniorów oraz wszystkich  

przybyłych na dzisiejszą Sesję. Stwierdzam, iż zgodnie z listą obecności                       

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do 

podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Radna nieobecna: Danuta Charko. 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
   

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował  

zmianę do porządku obrad tj.: 

 

 

Zmiana I 

 w  pkt. 3 Podjęcie uchwał,  p.pkt. 4 otrzymuje brzmienie: „ uchylenia 

Uchwały Nr XXXIV.421.2014 Rady Gminy Ustka z dnia 17 stycznia 2014 

roku                   w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 2014 

– 2020”. 

 dotychczasowe p.pkt-y otrzymują kolejną numerację. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż głosowanie zmian porządku 

obrad będzie odbywało się przez podniesienie ręki. Natomiast głosowanie 

porządku obrad z uwzględnieniem zmian będzie imienne. Głosowanie uchwał 

odbywać się będzie za pomocą systemu elektronicznego. 

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie w/w zmianę  do 

porządku obrad: 
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Głosowało  - 14 

 

 

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę  do 

porządku obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad                             

z uwzględnieniem w/w zmian. 

 

 

Kolejno wyczytani  z listy obecności radni potwierdzili słowami 
„jestem za” 
 

 
1. Białek Rafał 

2. Charko Danuta - nieobecna 

3. Fudala Sławomir 

4. Gruszczyński Stefan 

5. Kaleta Danuta 

6. Konarzewski Leszek 

7. Korbiel Marian 

8. Wacław Laskowski  

9. Moch Jerzy 

10. Nieścioruk Jan 

11. Petrus – Zarzycka Justyna 

12. Poźniak Krzysztof 

13. Salwowska Edyta 

14. Szmit Dorota 

15. Wyłupek Katarzyna 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 14 głosach „za” 

przyjęła następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad: 

 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  w Gminie Ustka na 2019 rok, 

 

2) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ustka na 

rok 2019, 

 

3) ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

 

4) uchylenia Uchwały Nr XXXIV.421.2014 Rady Gminy Ustka z dnia                        

17 stycznia 2014 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania "Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania" na lata 2014 - 2020. 

 

5) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 w formie pieniężnej i rzeczowej, 

 

6) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu”, 

 

7) zmiany Uchwały Nr X.96.2015 z dnia 27 sierpnia 2015 roku w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych  z ochroną środowiska, 
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8) zmieniająca Uchwałę   Nr XXXV.444.2017 Rady Gminy Ustka z dnia                    

29 listopada 2017 roku w sprawie dopłat 1 m 3  odprowadzanych ścieków, 

 

9) dopłat do ceny 1 m 3 odprowadzanych ścieków, 

 

10) zmiany Uchwały Nr XLV.574.2018 Rady Gminy Ustka z dnia                                  

26 października 2018 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Ustka, 

 

11) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2018 – 

2024, 

 

12) zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

 

13) wydatków budżetu gminy, które w 2018 roku nie wygasają z upływem 

roku budżetowego oraz ustalenie planu finansowego tych 

niewygasających wydatków, 

 

14) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019 

- 2025, 

 

15) uchwalenia budżetu gminy Ustka na 2019 rok. 

 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy na 2019 rok. 

 

4. Wolne wnioski i informacje. 

 

5. Zakończenie obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod 

głosowanie:  

 

 

 

Protokół Nr I.2018   Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 

w  dniu   21 listopada 2018 roku 
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Głosowało   - 14 

 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  Protokół 
Nr I.2018  z dnia 21 listopada 2018 roku. 
 

 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 26 października 2018 roku do dnia  18 

grudnia 2018 roku.   

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

 

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie: 
 
 
 
 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Sprawozdanie Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 

 

 

 
Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych w Gminie Ustka na 2019 

rok, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały  proszę o podniesienie ręki 

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.20.2018 stanowiącą zał. Nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ustka na rok 2019, 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.21.2018 stanowiącą zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 

gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek                 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki    

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.22.2018 stanowiącą zał. Nr 7 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

XXXIV.421.2014 Rady Gminy Ustka z dnia 17 stycznia 2014 roku                      

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego                       

w zakresie dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 

2014 - 2020. 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki      

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.23.2018 stanowiącą zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 w formie 

pieniężnej i rzeczowej, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki   

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.24.2018 stanowiącą zał. Nr 9 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.25.2018 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X.96.2015 z dnia 

27 sierpnia 2015 roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych 

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną 

środowiska, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

 

W związku z tym, iż radny Marian Korbiel  nie może oddać głosu  

elektronicznie, zwracam się z zapytaniem – czy radny Marian Korbiel jest za 

podjęciem   uchwały? 
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Radny Marian Korbiel potwierdził swoje głosowanie słowami : jestem „za”. 

 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.26.2018 stanowiącą zał. Nr 11 
do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Robert Krupa Radca Prawny 

- jeżeli system głosowania elektronicznego jest w części niesprawny, to należy 

przeprowadzić głosowanie imienne przez wszystkich radnych.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min przerwę w obradach 
Rady celem doładowania elektronicznego systemu głosowania( od 10 40  do 10 45 ). 

 
 
W związku z przedłużającymi się ustawieniami elektronicznego  systemu 

głosowania Rada Gminy wznowiła obrady. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż  przystępujemy do 

reasumpcji głosowania nad w/w uchwałą. 

 

 

 

Kolejno wyczytani  z listy obecności radni potwierdzili  głosowanie 
słowami „jestem za” 
 

1. Białek Rafał 

2. Charko Danuta – nieobecna 

3. Fudala Sławomir 

4. Gruszczyński Stefan 

5. Kaleta Danuta 

6. Konarzewski Leszek 

7. Korbiel Marian 

8. Wacław Laskowski  

9. Moch Jerzy 

10. Nieścioruk Jan 

11. Petrus – Zarzycka Justyna 

12. Poźniak Krzysztof 
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13. Salwowska Edyta 

14. Szmit Dorota 

15. Wyłupek Katarzyna 

 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.26.2018 stanowiącą zał. Nr 11 
do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 projekt uchwały zmieniający Uchwałę   Nr XXXV.444.2017 Rady 

Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2017 roku w sprawie dopłat do ceny 

1 m 3  odprowadzanych ścieków, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

 

Kolejno wyczytani  z listy obecności radni potwierdzili  głosowanie 
słowami „jestem za” 
 
 

1. Białek Rafał 

2. Charko Danuta – nieobecna 

3. Fudala Sławomir 

4. Gruszczyński Stefan 

5. Kaleta Danuta 
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6. Konarzewski Leszek 

7. Korbiel Marian 

8. Wacław Laskowski  

9. Moch Jerzy 

10. Nieścioruk Jan 

11. Petrus – Zarzycka Justyna 

12. Poźniak Krzysztof 

13. Salwowska Edyta 

14. Szmit Dorota 

15. Wyłupek Katarzyna 

 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.27.2018 stanowiącą zał. Nr 12 
do niniejszego protokołu. 
 

 
 

 
 projekt uchwały w sprawie dopłat do ceny 1 m3 

odprowadzanych ścieków, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  Wracamy do pracy                              

w systemie  elektronicznego głosowania: 
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Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.28.2018 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV.574.2018 

Rady Gminy Ustka z dnia 26 października 2018 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Ustka, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                   

W międzyczasie doszło do autopoprawki. Proszę o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

 

 

Robert Krupa Radca Prawny 

- autopoprawka dotyczy zmian redakcyjnych  § 1 i § 8 . Związana jest z uczniami 

SP Nr 1, SP Nr 2 i SP Nr 3 w Ustce. Skreśla się te zapisy. W skład Okręgowej 

Komisji Wyborczej wchodzą przedstawiciele  uczniów uczęszczających do danej 

szkoły, zamieszkali na terenie Gminy Ustka. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.29.2018 stanowiącą zał. Nr 14 
do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 
 projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2018-2024. 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.30.2018 stanowiącą zał. Nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 
 projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy Ustka na 

2018 rok, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.31.2018 stanowiącą zał. Nr 16 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 projekt uchwały w sprawie  wydatków budżetu gminy, które                    

w 2018 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz 

ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.32.2018 stanowiącą zał. Nr 17 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 
 projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019 – 2025, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

Odczytał Uchwałę Nr 232/g288/F/V/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie opinii                            

o projekcie uchwały Rady Gminy Ustka w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025 zgodnie z zał. Nr 18 do 

niniejszego protokołu.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.33.2018 stanowiącą zał. Nr 19 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 projekt uchwały w sprawie  uchwalenia  budżetu gminy Ustka 

na 2019 rok, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę Panią Skarbnik o krótką prezentację budżetu gminy Ustka na 2019 rok. 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Pani Skarbnik dokonała multimedialnej narracji  budżetu Gminy Ustka na  2019 

rok zgodnie z zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w  w/w temacie,                               

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania  i uwagi do 

przedstawionego  projektu budżetu? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy gospodarka komunalna dotyczy majątku? 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- pod pojęciem gospodarki komunalnej ujęte jest mieszkalnictwo, remonty 

obiektów komunalnych,  wyceny związane ze sprzedażą. 
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Radna Danuta Kaleta  

- w sołectwie Przewłoka padają pytania, słuszne, że nic nie mamy do 

zaoferowania dla wczasowiczów. Czy jest możliwe szybkie wybudowanie  mini 

świetlicy na działce Nr 716 w miejscowości Przewłoka?  Nie mamy miejsca, by 

schronić się przed deszczem? W sezonie letnim mamy tylko 2 x kino plenerowe. 

Nie możemy organizować imprez i zabaw na boisku, ponieważ jest to teren 

sportowy. Jest propozycja, by fundusz sołecki przeznaczyć na projekt świetlicy. 

Czy jest możliwe wykonanie w 2019 roku placu rekreacyjnego  dla 

mieszkańców i wczasowiczów?  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Szanowni Państwo, ja jestem wykonawcą uchwał, które Wy Państwo 

podejmujecie. Jeżeli taka propozycja zaistnieje w uchwale budżetowej, to jestem 

w stanie zadanie zrealizować. Na chwilę obecną, Wieloletnia Prognoza 

Finansowa i budżet Gminy Ustka nie przewidują takiego zadania na 2019 rok. 

Co do organizacji i  zakresu imprez, jest to kwestia do omówienia z Dyrektorem 

Centrum Kultury Gminy Ustka, który bezpośrednio odpowiada za ich 

organizację.   

 

 

 

 Radna Danuta Kaleta 

- dziękujemy za ulicę, ale jest potrzeba wykonania obiektu, który posłużyłby 

mieszkańcom i wczasowiczom, ponieważ nie mamy świetlicy. Trudno jest się 

spotykać w namiocie w okresie jesiennym i zimowym.  Bardzo prosimy                           

o rozważenie tego projektu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w dochodach majątkowych podana jest kwota 3.754.527 zł , a Pani Skarbnik                

w prezentacji mówiła o sprzedaży majątku w kwocie 2.575.000 zł. Co z pozostałą 

kwotą? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- na kwotę ogólną mają wpływ środki unijne. Ja podałam dochody majątkowe , 

te które mamy uzyskać ze sprzedaży mienia. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

Odczytał Uchwałę Nr 232/g288/P/V/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie opinii                            

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Ustka na 2019 rok oraz możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu zgodnie z zał. Nr 21 do niniejszego protokołu.                    

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II.34.2018 stanowiącą zał. Nr 22 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
Ad. 4.  Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy na 2019 rok. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwracam się do Pana Radcy, czy plany pracy mają być głosowane imiennie? 
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Robert Krupa Radca Prawny 

- nie ma potrzeby głosowania imiennego. Proponuję, by  plany pracy Komisji 

przyjąć w trybie  głosowania przez podniesienie ręki. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę Przewodniczących Komisji o odczytanie planów pracy Komisji.  

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 

Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony Środowiska 

- przedstawił plan pracy Komisji na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 23 do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan Pracy Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 

Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 

Środowiska na 2019 rok, 

 
 
 
 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał.  Nr 23 do protokołu. 
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Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- przedstawił plan pracy Komisji na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 24 do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok, 

 
 
 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał.  Nr 24 do protokołu. 
 
 

 

 

Justyna Petrus – Zarzycka Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego 

- przedstawiła plan pracy Komisji na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 25 do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 
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 Plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 

Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 

 
 

 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał.  Nr 25 do protokołu. 
 
 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 

- przedstawił plan pracy Komisji na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 26 do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan Pracy Komisji Uzdrowiskowej, 

 
 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał.  Nr 26 do protokołu. 
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Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

- przedstawił plan pracy Komisji na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 26 do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 
 

 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał.  Nr 27 do protokołu. 
 
 

 

 

 

Ad. 5.  Wolne wnioski i informacje. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- informuję, że w dniu jutrzejszym upływa termin składania przez radnych 

oświadczeń majątkowych. Z informacji, które posiadam, to jeszcze 2 osoby nie 

złożyły oświadczeń. Jest to ostatni termin, aby ustrzec się od niewywiązania się 

z obowiązku radnego, co zgodnie z ustawą grozi utratą mandatu.   
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- odczytał treść Stanowiska Rady Gminy Ustka w sprawie wykonania zadania 

inwestycyjnego polegającego na budowie ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż 

drogi powiatowej Nr 1112G Ustka – Objazda 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

Stanowiska. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- uważam, że przesadą jest, by przy drodze powstała ścieżka pieszo – rowerowa. 

Będą wycieczki piesze z Ustki do Objazdy? Turysta może rowerem jechać ulicą, 

a nie musi ścieżką rowerową. Ważmy środki w budżecie na zadania, które mamy  

realizować, a nie na wykonanie ścieżki rowerowej do Objazdy. Walczę, o to by 

turyści na osiedlu Przewłoka mieli obiekt kulturowy. Na to zdanie potrzebne są 

środki finansowe, a nie na ścieżkę pieszo-rowerową, która prowadzi do Objazdy. 

Jestem przeciwna temu stanowisku, ponieważ uważam, że środki finansowe 

powiatu powinny być przeznaczane na realizację ulic, a nie na realizację ścieżek 

pieszo – rowerowych. Rowerem można przejechać się po ulicy. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- nie trzeba jechać daleko, wystarczy do województwa zachodniopomorskiego, 

gdzie ścieżką rowerową można dojechać do wszystkich miejscowości 

nadmorskich.  Jeżeli radna odsyła turystów i mieszkańców do jazdy rowerami po 

jezdni, to pomyliła Pani bezpieczeństwo z czymś innym. Ja nie widzę podstaw, 

by turyści i mieszkańcy w sołectwie Przewłoka mają mieć drogę  do morza,                        

a pozostali mieszkańcy Gminy Ustka  mają jeździć pomiędzy samochodami. To 

jakieś nieporozumienie, ponieważ jesteśmy Gminą, która ma funkcjonować                      

w oparciu o  zrównoważony rozwój Gminy, albo mamy Gminę z dużą 

dysproporcją rozwoju sołectw. Nie zgadzam się z Panią. Jestem jak najbardziej 

za podjęciem stanowiska.    

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnej, by nie zabierała głosu bez jego 

udzielenia. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- rozmawiamy o modernizacji drogi od Ustki w kierunku Rowów i Stanowisko 

Rady powinno być jak najbardziej przyjęte. Realizując to zadanie zostanie 
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podniesione bezpieczeństwo turystów w naszej gminie.  Uważam, że należy 

podjąć Stanowisko. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w Stanowisku nie mówimy, o środkach finansowych gminy. Mowa jest o tym, 

że Powiat Słupski przygotuje dokumentację projektową, wszystkie uzgodnienia 

niezbędne z wykonawstwem i przekazuje Gminie. Gmina  być może będzie 

poszukiwać środków zewnętrznych na infrastrukturę,  logistykę, komunikację                        

i wówczas zadanie będzie możliwe do wykonania. Na chwilę obecną jest to 

zadanie Powiatu. W mojej ocenie Stanowisko otwiera „drzwi” w kierunku 

poprawy bezpieczeństwa w Gminie Ustka. 

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- mówimy o drodze Słupsk – Rowy, a ja bym chciał rozszerzyć projekt o drogę 

Wytowno – Bydlino. Żyjemy w XXI wieku i chcemy mieć szeroką drogę                                  

z ciągiem pieszo – rowerowym, by było bezpieczniej dla nas i naszych wnuków.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ja też jestem w XXI wieku i na osiedlu Przewłoka, które istnieje od 30 lat  ulice 

zaplanowane są bez chodników. Nam również należą się chodniki. Tu 

zaplanowano chodnik do Objazdy. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w stanowisku nie mówimy o chodniku lecz o ścieżce pieszo – rowerowej. We 

wszystkich sołectwach są potrzeby. Sołectwo Wytowno istnieje dłużej niż 30 lat 

i też musi czekać na chodniki. Pani przedstawia cały czas sołectwo Przewłoka 

jako niedoinwestowane. Ja rozumiem, że potrzeb jest bardzo dużo i również                                

w sołectwie Przewłoka. Nie zdarzyło się, by Rada głosowała przeciw 

zaplanowanym inwestycjom  w sołectwie Przewłoka np. droga do morza, ciąg 

pieszo - rowerowy do ul. Wczasowej. Inwestycje te poprawiają jakość życia 

mieszkańców i przebywających tam turystów. Patrzmy w sposób zrównoważony 

dla wszystkich. Nie pamiętam oburzenia radnych, gdy Pani wnioskowała                            

o wykonanie drogi w sołectwie Przewłoka. Wszyscy podnieśli ręce  za inwestycją. 

Jak się Pani zachowuje stosunku do innych. Przypomnę, że wszyscy jesteśmy 

radnymi Gminy, a nie danego sołectwa. 
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Radna Danuta Kaleta 

- ja dbam o swoje sołectwo, a jak się zachowuję, to ocenią wyborcy.  

 

 

 

Radny Marian Korbiel 

- proponuję zamknąć dyskusję.  

 

 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 

 
 Stanowisko Rady Gminy Ustka z dnia 20 grudnia 2018 toku                       

w sprawie wykonania zadania inwestycyjnego polegającego na 

budowie ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż drogi powiatowej 

 

 

 

 Głosowało  - 14 

  

Za   - 13 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w 
Stanowisko stanowiące zał.  Nr 28 do protokołu. 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym do 18 grudnia 2018 roku  tj: 

 

 

1. W dniu 30 października wpłynęło pismo dyrektora ZOEAS dotyczące 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Ustka, za rok szkolny 

2017/2018.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji.  
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2. W dniu 09 listopada wpłynęło stanowisko Kolegium RIO w Gdańsku 

w sprawie określenia w aktach prawa miejscowego zapisów dotyczących ich  

wejścia w życie.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

3. W dniu 09 listopada Wojewoda Pomorski przesłał zawiadomienie                              

o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie  stwierdzenia nieważności 

uchwały Nr SLV.574.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 26 października 2018 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Ustka. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

4. W dniu 15 listopada wpłynęła odpowiedź Wójta w sprawie zakupu 

tablicy ogłoszeniowej przy świetlicy w Wytownie. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji 
 

 
 

Pani Wójt i Pan Przewodniczący Rady Gminy  złożyli życzenia                                 

i gratulacje Panu Ryszardowi Molendzie z okazji 30 –letniego pełnienia 

funkcji sołtysa  w sołectwa Dębina.    

 

Pan Ryszard Molenda sołtys sołectwa Dębina podziękował wszystkim za 

dotychczasową współpracę. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

-  Pni Wójt złożyła wszystkim zebranym życzenia świąteczne, 

 

-  w przyszłym roku kończy się kadencja sołtysów i po feriach zimowych odbędą 

się wybory sołtysów. 

 

- gratuluję Państwu przyjęcia budżetu na rok 2019. Przyjęta przez nas koncepcja 

konstruowania budżetu opiera się na planowanych wpływach bez konieczności 

zaciągania dodatkowych kredytów. Pamiętajcie Państwo, że nie wpisujemy                           

w budżet tych zadań, o które wystąpiliśmy do różnych instytucji 

dofinansowujących. 

 

- temat wysokich stawek za wodę i ścieki – ostatnie doniesienia prasowe mówią 

o nałożeniu  kar na ZUW i Prezesa. Gmina nie jest stroną w sprawie i nie 

otrzymaliśmy decyzji  do wiadomości. Z  treścią decyzji zapoznałam się i mam 
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wiedzę, że od decyzji zostanie złożone odwołanie. Odwołanie  opierać się będzie                           

o stwierdzenia dotyczące wydania decyzji  przedwcześnie i nie w tym stanie 

prawnym, zdaniem ZUW. Ja tego komentować nie chcę, uważam, że należy 

czekać na rozstrzygnięcie organu nadzorującego. Drugim odrębnym 

postępowaniem  jest zatwierdzenie, bądź nie, stawek  za wodę wprowadzonych  

przez ZUW (z uwagi na  wezwanie do uzupełnienia  dokumentów).  

W miesiącu styczniu odbędzie się Rada Nadzorcza, która zobowiązała Pana 

Prezesa o przedstawienie możliwości obniżenia stawki. Ponadto w miesiącu 

styczniu odbędzie się Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Wspólników.  

Docierają do mnie różne zdania i komentarze. Proszę pamiętać, że ja też jestem  

mieszkanką Gminy i ja również nie jestem zadowolona z tego, by ponosić 

nieuzasadnione opłaty. Każdy mieszkaniec jest stroną i może podejmować 

czynności prawne lecz  nie każdy chce w nich uczestniczyć. Nie wszystko leży 

po stronie gminy, Wójta, czy współwłaściciela. Sytuacja jest trudna i nie do 

pozazdroszczenia nikomu. Docierają do mnie głosy o odwołanie Pana Prezesa -  

uważam, że to nie ten czas i w obecnym stanie najmniej rozsądne działanie. 

Wiem, że z dnia na dzień nie da się wszystkiego zrobić i każdy powinien zdawać 

sobie z tego sprawę. Ja będę starała się , by temat interesujący każdego 

mieszkańca był jak najszybciej załatwiony. Byśmy mieli świadomość w jakiej 

kwocie powinny być naliczane nam stawki. Jeżeli faktycznie organy nadzorujące 

potwierdzą nieprawność  poboru dotychczasowej kwoty, to nie wykluczam, że 

wystąpimy na drogę sądową o odzyskanie tej kwoty.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani Wójt co Pani ustaliła  z Panem Prezesem ZUW w sprawie odwołań? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Pani radna, ja nie mam nic do ustalania z Panem Prezesem. Kara została 

nałożona na zakład, za który odpowiada Pan Prezes. Odwołanie jest decyzją 

Prezesa, na którą ja nie mam żadnego wpływu jak się zachowa. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- zebrałam już 100 podpisów i zbieram nadal w sprawie faktur korygujących.                       

W miesiącu styczniu do Prokuratury zostanie przesłane zgłoszenie                                         

o przekroczeniu uprawnień przez Pana Prezesa. Nie może być tak, że Prezes 

pójdzie do Sądu i sprawa będzie się przeciągać, a mieszkańcy będą płacili tak 

zawyżone stawki.  Przypominam, że wcześniej, jako jedyna radna byłam 

przeciwna stawkom, ponieważ wzrosły o 30 %, a  teraz mamy 60 % wzrostu. 

Ludzie mówią, że chcą się przyłączyć do Ustki, ponieważ jest tańsza o 100%. Nie 
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zgadzamy się na takie postępowanie Pana Prezesa, że przez trzy lata będzie 

„fundował” mieszkańcom podwyżkę stawek.  Nie zgadzamy się z tym, że Pani 

Wójt nic nie może zrobić, w przypadku przekroczenia uprawnień przez Prezesa. 

 

 

Obrady Rady opuścił radny Marian Korbiel. 
 
 

Tadeusz Kulmatycki sołtys sołectwa Przewłoka  

- odczytał pismo w sprawie nałożenia kar pieniężnych na ZUW i Pan Prezesa za 

działania  niezgodne z ustawą  o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniem ścieków. Jak to się stało, że na początku Pani Wójt  mówiła , że 

się nie zorientowała, przecież jest Pani przedstawicielem  naszej Gminy i jest Pani 

uprawniona, co wynika z ustawy. Na spotkaniach Pan Prezes mówił, że wszyscy 

są ujęci jednakową „miarą” tj. zakłady, instytucje i inne podmioty, które nie płacą 

w okresie jesienno – zimowym mają naliczoną taką samą stawkę  jak mieszkańcy. 

Kiedy zwróciłem się do Państwa, to Pan Przewodniczący zakwestionował, że ja 

nie rozumiem o czym się mówi. Ja dobrze słuchałem Pana Prezesa. Chciałbym 

zapytać:  

1) czy zostaną cofnięte taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie  ścieków,  

2) czy zwrócone zostaną kwoty wpłacone przez mieszkańców Gminy Ustka, 

3) czy kary pokryją mieszkańcy Gminy (ponad 200 tyś zł). 

 

Prowadzę całą procedurę i  złożyłem informację do przedstawiciela Powiatowego 

Sądu Konsumenckiego, który wycofał się uzasadniając, że to nie jego 

kompetencje z możliwością wystąpienia do Sądu Konsumenckiego                                  

w Warszawie. Zrobię to, a dla jasności sprawy zapytuję, czy  jest prawne,                          

w dalszym ciągu  pobieranie pieniędzy od każdego obywatela za niewłaściwe 

decyzje Prezesa?  Dlaczego Rada Nadzorcza nie reaguje, reakcje są znikome. 

 

 

- wniosek dotyczący przeanalizowania przez Radę Gminy opłaty uzdrowiskowej.  

„Po kroku nie zbierze się tego, co można zebrać małymi kroczkami” 

 

 

 

Mieszkanka sołectwa Przewłoka 

- zgadzam się z Panią Kaletą o odwołanie Pana Prezesa ZUW. Czy nie jest 

zastanawiąjące dlaczego z ZUW, który obsługiwał również inne gminy wszyscy 

odeszli, a pozostała tylko Gmina Ustka. Mamy 70 % udziałów. Wszyscy jesteśmy 

właścicielami tego zakładu, radni, sołtysi i my mieszkańcy. Z naszych podatków  

inwestowano, bo  miało być dla nas lepiej. Dlaczego Pani Wójt jako 
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Przewodnicząca Rady Nadzorczej nie  reaguje? Pan Prezes troszeczkę nas nie 

szanuje. Rozmawiałam z Panem Prezesem  i potraktował mnie troszeczkę  „per 

noga”.  W mieście Ustka, osoby prowadzące działalność turystyczną zarówno po 

stronie wschodniej jak i zachodniej Ustki mają wodę wkalkulowaną w cenę. Nie 

można obciążać przez 12 miesięcy skoro wynajem dotyczy tylko 2 miesięcy. 

Woda, którą podlewamy też bardzo podrożała.  Jeżeli wszystko jest nasze i ujęcia 

wody są nasze, a my płacimy. Badania wody powinny być  wykonywane  co 

miesiąc, a nie raz na rok.  Uważam, że Panu Prezesowi należy podziękować. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- wszyscy narzekamy i dalej nic się nie dzieje. Ja wydam ulotkę, by od nowego 

roku nie płacić po nowej cenie,  lecz po starej.   Nowa stawka jest niezatwierdzona 

i nich Pan Prezes idzie z nami do Sądu. Bardzo proszę Panią Wójt reakcję, by Pan 

Prezes się nie odwoływał. Kiedyś mówiłam, że mamy przedsiębiorstwo i mamy 

najdroższą wodę. Przyjadę na Komisję Budżetową z udziałem Pana Prezesa celem 

sprawdzenia kosztów. proszę Panią Wójt o reakcję.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- generalnie nie mamy swojego zakładu, a większościowy udział w Spółce. Być 

może jako Rada powinniśmy pochylić się nad tym i wskazać  kierunek działania 

dla Wójta. Ewentualnie przyjąć stosowne stanowisko na kolejnej Sesji.  Przyjąć 

jakiś wieloletni zakres działania, by Rada miała realny wpływ na gospodarkę 

ściekową. Gdybyśmy nie mieli udziałów  w spółce, a mielibyśmy swój zakład 

budżetowy, który obsługiwał by ten system, tak jak mają inne gminy wówczas 

byłoby to  realnie przełożone. Być może jest, to jeden z kierunków działania, nie 

twierdzę, że słuszny.  Uważam, że temat powinniśmy poddać pod szeroką 

dyskusję i rozwagę, a w I kwartale 2019 roku przyjąć Stanowisko Rady                                   

o kierunku działania, czy proces powinien być bardziej pod kontrolą, ponieważ 

obecnie nie do końca go mamy.  Prezes Spółki działający w oparciu o kodeks 

handlowy odpowiedzialny jest za generowanie zysku Spółki i utrzymywanie jej 

na odpowiednim poziomie . W przypadku, gdy Prezes Spółki  pójdzie na rękę 

mieszkańcom, to będzie miał zarzut niegospodarności na rzecz Spółki. Przy 

zmianie przepisów, która nastąpiła w ubiegłym roku nasz wpływ na stawki, które 

ponoszą nasi mieszkańcy jest naprawdę znikomy. Być może szersza dyskusja da 

zrozumienie problemu i wyznaczenie jakiegoś kierunku działania. By  mieć 

100 % decyzyjność może należałoby przejąć spółkę lub  przekształcić ją w inny 

podmiot.   Na dzisiaj wszyscy możemy zgodzić się z tym, że  poprzez zmianę 

przepisów wpływ Rady jest coraz mniejszy, a cały proces dotyczy nas 

bezpośrednio, mieszkańców i turystów.  Będę o to zabiegał, by tę dyskusję 
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rozpocząć. Być może pojawią się wnioski poszczególnych radnych, co do treści 

Stanowiska i kierunku działania. Może na Komisjach radni przedyskutują                             

i wyznaczą jakiś kierunek  działania pod kątem długofalowego,  w perspektywie 

kilu lat   zmiany organizacji dostarczania wody i odbioru ścieków w Gminie Ustka 

na kolejne lata.    

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- żaden Państwa argument nie jest przeze mnie  pomijany. Ja potrzebuję czasu, by 

podjąć jak najbardziej właściwą decyzję. Każdy element wymaga rozważenia, 

ponieważ jak wiecie „punkt widzenia zależy od punktu siedzenia”. Macie 

Państwo jednostkowo ukierunkowaną wiedzę, a ja muszę patrzeć nieco „szerzej”.  

Odniosę się do jednego wątku, który bardzo mnie zaintrygował „bo w Ustce 

mamy tańszą wodę”. Jeżeli sprawa ta miałaby być powodem chęci zmiany granic 

Gminy, to bardzo Państwo się rozczarujecie, ponieważ koszty wody i kanalizacji 

kształtują się według faktycznie  ponoszonych kosztów. Nawet kwestia przejęcia 

Gminy przez Wodociągi Ustka, koszt wody i kanalizacji byłby liczony według 

faktycznie ponoszonych kosztów na sieciach. Z takim zapytaniem wystąpiłam do 

miasta Ustki. Leżymy w dwóch aglomeracjach i jest możliwe rozwiązanie 

przynależności przejąć sieci  do aglomeracji . Pytanie, czy miasto Ustka będzie 

chciało, a jeżeli tak, to na jakich zasadach z korzyścią dla mieszkańców. Ten 

kierunek również jest rozważany. Raz jeszcze podkreślam, że każdy człowiek                              

i każdy z nas ma swoją wolną wolę, ja nie mam wpływu na decyzje podejmowane 

spraw dotyczących: czy to zakresu powiadomienia Prokuratury, czy kierowania 

do innych organów stawek w takich, a nie innych wysokościach. Natomiast Rada 

Nadzorcza   ma interes dbać o dobro spółki, a nie o dobro mieszkańców.  

 

 

 

Elżbieta Lisiak Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Ustka 

- czy jest stanowisko Rady w sprawie opłat za wywóz śmieci w 2019 roku? Czy 

stawka jest w tej samej wysokości, czy niższa? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- mamy rozstrzygnięty przetarg i rok 2019 jest objęty dotychczasowymi  

stawkami. Na dzień dzisiejszy nie przewiduję żadnych podwyżek stawek za 

śmieci. Nie jestem  w stanie przewidzieć, co może wydarzyć się w kraju  i z jakim 

nadzwyczajnym wnioskiem może wystąpić  samo przedsiębiorstwo. Podkreślam, 

że według stanu  na dzień dzisiejszy stawki za śmieci pozostają bez zmian. 
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Radna Danuta Kaleta 

- popieram Pana sołtysa w kwestii poboru opłaty klimatycznej. W Zakopanem 

jest 2 zł, a my mamy 4 zł, a za śmieci od osoby. Ja byłam zdziwiona. Tam 

wszystko jest dla ludzi.  Tak jak mówi sołtys, małą ofertą zbierzemy więcej. 

Bardzo proszę Radę o przeanalizowanie opłaty klimatycznej .  

 

 

 

Bogumiła Juszczyńska sołtys sołectwa Wodnica 

- składam ponownie wniosek  o zwiększenie kaucji za wynajem świetlicy                                 

w miejscowości Wodnica do 1.000 zł, a nawet i więcej. Po ostatnim wynajmie,  

świetlica nadaje się do częściowego remontu. Osoby wynajmujące są 

nieodpowiedzialne i pozostawiają zdewastowaną lub nieuporządkowaną 

świetlicę. Mieszkańcy są oburzeni zachowaniem osób przebywających                             

w świetlicy. Ostatnio w nocy interweniowała Policja. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- chciałbym złożyć podziękowania dla CKGU za wydanie płyty z pięknymi 

kolędami naszych wykonawców, serdecznie dziękuję.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 5 porządku obrad.   

 

 

 

 

Ad. 6.      Zakończenie obrad. 
 

 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 12 30  zamknął obrady II zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

      

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                             


